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Holocaust nenarozených: Miminka umírají, protože
jejich matky se daly „očkovat“ proti covidu

infokuryr.cz/n/2022/11/08/holocaust-nenarozenych-miminka-umiraji-protoze-jejich-matky-se-daly-ockovat-proti-
covidu

Jedním z nejvíce znepokojujících vedlejších účinků „vakcín“ proti

Covid-19 se zdá být  snižování lidské reprodukce zabíjením dětí ještě

v děloze.

Od doby, kdy jsme publikovali článek o klesající porodnosti , nové

zprávy ukazují, že míra mrtvě narozených dětí se nadále zvyšuje,

protože plně naočkované matky v rostoucím počtu nedokážou

porodit své děti.

Věřte tomu nebo ne, ale v postvakcinační covidové éře prý až 28 z 29

očkovaných žen, v závislosti na zdroji údajů, zažívá narození mrtvých

plodů, přičemž tato statistika pochází od samotné společnosti Pfizer.

Nemocnice v okrese Fresno v Kalifornii interně rozeslala e-mail,

který naznačuje, že počet mrtvě narozených dětí je vysoký, ve

skutečnosti až o 500% vyšší ve srovnání s obdobím před masovým

očkováním proti covidu.

http://www.infokuryr.cz/n/2022/11/08/holocaust-nenarozenych-miminka-umiraji-protoze-jejich-matky-se-daly-ockovat-proti-covidu/
https://www.ntd.com/leaked-hospital-email-reports-increase-in-stillbirths_861978.html
https://www.badatel.net/brutalny-pokles-porodnosti-v-nemecku-potvrdzuje-sa-vakcinacna-genocida/
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Tento e-mail unikl do nezávislých médií, která o něm informují,

zatímco korporátní média jej ignorují.

Pokud jde o média hlavního proudu, očkování proti covidu je stále to

nejlepší a nejúžasnější, co může člověk udělat k ochraně před

koronavirem. Ve skutečnosti však na ty, kteří si je dají píchnout, mají

vakcíny depopulační efekt.

(Související: Začátkem letošního roku bylo hlášeno , že v důsledku

covidových vakcín se vyskytlo nejméně půl milionu spontánních

potratů.)

Zdravotní sestra říká, že slyšela o dvou matkách, jejichž
miminkům se v děloze vytvořily krevní sraženiny

Před zavedením covidových vakcín byl výskyt mrtvě narozených dětí

poměrně vzácný. Ve zmíněné nemocnici se vyskytly asi jen jeden až

dva takové případy každé tři měsíce.

Nyní se tam měsíčně rodí desítky mrtvých dětí – což je extrémní

nárůst!

Portál  The Epoch Times , který jako první informoval o tomto

odhalení, se obrátil na hlavní sestru s otázkou, proč tyto případy v

uniklém emailu označuje jako „zesnulí pacienti“. Odpověď však

dosud nepřišla.

Magazín California Today , která také informovala o uniklém

emailu, vytvořila video sestřih, který si můžete prohlédnout

na webové stránce RAIR Foundation .

Pokud jste předplatitelem stránky The Epoch Times , můžete si také

prohlédnout 25-minutové video o uvedené aféře na tomto odkazu .

Reakce lidí na šokující odhalení ohledně mrtvě narozených
miminek

https://naturalnews.com/2022-02-01-half-million-spontaneous-abortions-caused-covid-vaccines.html
https://www.theepochtimes.com/exclusive-leaked-hospital-memo-reveals-500-rise-in-stillbirths-fetal-specialist-explains-likely-cause-facts-matter_4834951.html
https://rairfoundation.com/exposed-leaked-hospital-email-reveals-explosion-of-stillbirths-video/
https://www.theepochtimes.com/exclusive-leaked-hospital-memo-reveals-500-rise-in-stillbirths-fetal-specialist-explains-likely-cause-facts-matter_4834951.html
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Portál The Epoch Times má pod videem i živý chat, ve kterém jedna

žena tvrdí, že u ní se vyskytlo ne jedno, ale dvě za sebou mrtvorozené

děti poté, co byla očkována začátkem roku 2021.

„Byla jsem liberálka a věřila jsem svým lékařům,“ napsala další

komentující. „Jsem tak ráda, že se o tom začalo mluvit. Doufejme, že

ostatní budou ušetřeni této hrozné bolesti.“

Jiná osoba zmínila dokument „Pod kůží“, který pojednává o

problémech, kterými trpí ovce, očkované mRNA vakcínou proti

bruselóze (bakteriální onemocnění zvířat přenosné i na

člověka). Mnohé z ovcí uhynuly krátce poté, co jim byla vpíchnuta

experimentální vakcína, vysvětluje film.

„Jsem zdravotní sestra a slyšela jsem o dvou matkách, jejichž děti

měly krevní sraženiny už v děloze,“ napsala další. „Nikdy předtím

jsem o něčem takovém neslyšela. Je to však jen z doslechu. Nemám

žádné skutečné důkazy.“

Někdo jiný se zeptal, co bude potřeba k tomu, aby si více lidí

uvědomilo, že tyto „vakcíny“ jsou nebezpečné  a že na základě všeho,

co o nich nyní víme, se nesmí vpichovat do těl lidí.

„Herodes udělal totéž během jím nařízeného masakru nevinných

dětí,“ napsal někdo jiný s odkazem na slavný biblický příběh o

genocidě všech dvouletých a mladších chlapců poblíž Betléma, kde se

narodil Ježíš Kristus.

„Zopakuji, co řekl jeden virolog – ten, kdo vyrobil virus, je

satanista, ale ten, kdo vyrobil vakcíny, je 10krát horší

satanista,“ napsal další člověk, přičemž se odkazoval na dva různé

typy hrotových proteinů ve viru ve srovnání s vakcínami.

Chcete se dozvědět více o nebezpečích a neúčinnosti vakcín? Potom

navštivte stránku Vaccines.news .

Autor: Ethan Huff, Zdroj: naturalnews.com

https://www.badatel.net/dr-yeadon-vakciny-su-nebezpecnejsie-nez-sme-si-mysleli-umru-stamiliony-ludi/
https://vaccines.news/
https://www.naturalnews.com/2022-11-06-unborn-babies-dying-mothers-fathers-vaccinated-covid.html
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